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FAU møte Rosseland 02.12.2021 

Til stede: Lars Heskje (1.trinn/nestleder), Hilde Folkvord (2.trinn/leder), Jeanette Braut Svendsen 

(3.trinn), Anders G. Madsen (4.trinn/sekretær), Kenneth Olsen (5.trinn), Svein Arne Corneliussen 

(6.trinn/kasserer), Jostein Bruntveit (7.trinn), Geir Soma (Rektor). 

Forfall: SFO representant (ikke vært mulig å finne representant). 

Referent: Anders G. Madsen 

 

Sak 24  Plan for uteområdet og idrettshall 

Hilde og Geir har hatt møte med skolesjef. I prosjektet for idrettshallen er det ikke økonomi 

til utbedring/oppgradering av skogsområdet ved «lillekunsten». Men allikevel mulig å få 

200.000kr fra kommunen. Kommunen ser på området sammen med Grunnservice og vil 

komme med innspill til muligheter. Her vil det være en fordel med dugnadsinnsats for å 

holde kostnadsnivået på et rimelig nivå. Eventuelt kan speider kobles på? Eller elever på 

Øksnavad VGS? TIP (teknisk industriell produksjon).  

 

Sak 25 SU møte  
Hilde og Geir informerer. Begynner med graving til idrettshall i januar. Hilde kontakter 
kommunen for avklaring om de økonomiske konsekvensene hvis fotballbanen utelates fra 
planene for uteområdet. (Manglende tippemidler). Fordeler / ulemper må belyses nærmere 
før FAU kan gjøre sin vurdering av uteområdet. Hilde videresender info fra kommunen når 
denne mottas. 

 
 
Sak 26   KFU (kommunalt foreldre utvalg) 

Lars informerer om gjennomført møte. Time skårer tradisjonelt lavest på lesing, men over 
landsgjennomsnitt på øvrige områder. Økonomiplan ble gjennomgått. Skjevfordeling av 
læremidler hvor nye Vardheia ungdomsskule får mange nye læremidler, som del av 
etableringsbudsjett, mens øvrige skoler ikke har samme økonomi til innkjøp av læremidler. 
Kommunen legger derfor inn ekstra økonomi til et engangsløft til øvrige skoler i år.  

  
Sak 27 Refleksaksjon.  

Planlegger 14. desember. Kl.7.30-8.15. Hilde avklarer lagerstatus.  

 

Sak 28 Eventuelt.  

- Kommunen har etterspurt 17.mai representant fra Rosseland. Hilde melder seg til dette.  

- Tilbakemelding fra kommunen at det ikke er mulig å få midler til trivselsleder kurs. FAU må 

derfor prøve søke midler fra stiftelser. Viktig å søke før frister. Følges opp på neste møte. 

Eventuelle arrangementer må vurderes, for å samle inn penger til FAU til neste år.  

 

 

Neste møte torsdag 06. Januar 2022 


